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• Sodankylä-päivät ovat lähteneet toteutumaan. Aiemmin sovitusta poiketen Sodankylä-päivät 

ovat kevään aikana keskiviikkoisin (päivämäärät ilmoitetaan lähiaikoina). Näistä päivistä 

saadun palautteen perusteella kehitetään toimintaa edelleen. Nyt keskustelussa tuli esille 

muun muassa seuraavia ajatuksia: 

o Oman opettajan mukanaoloa välitunnilla voisi lisätä, että lapset rohkaistuvat 
lähtemään mukaan peleihin. 

o Liikuntahallin mahdollisuuksia voisi myös jatkossa hyödyntää. 

o Kutsuttaisiin Sompion koululaisia vastavierailulle Vuotson koululle. 

• Oman koulun välitunneille olisi myös hyvä saada lisää toimintaa ja tekemistä. Voisiko 
esimerkiksi välituntileikittäjät -malli olla toimiva ja osallistumiseen kannustava? Vai voisiko 
oppilaskunta miettiä keinoja välituntitoiminnan kehittämiseksi? 

• Keskusteltiin mahdollisuudesta, että saamenkieliset luokat voisivat pitää Ivalo-päiviä 
Sodankylä-päivien sijaan. Tällöin saamenkieli olisi luontevasti osa koulupäivää. Máthis-Ole 
on yhteydessä Ivaloon ja tiedustelee sieltä mahdollisuuksia yhteistyölle. 

• Kouluympäristön viihtyisyyttä pyritään lisäämään: värikkäät säkkituolit on tilattu luokkiin ja 
pari nyrkkeilysäkkiä tilataan. 

• Koulun yhteisöllisiin tapahtumiin sisältyy retkiä eri tapahtumiin ja monia vierailijoita koululla 
(mm. Koululla teatteria, tanssia, origamitaittelua ja muuta kevään kuluessa, retkiä 
Skabmagovat, Taidetestaus 7.-9.lkt Helsingissä). Tapahtumia löytyy koulun omilta Pedanet-
sivuilta kalenterista. 

• Olisiko moottorinkorjauskerho mahdollista toteuttaa koululla? Pohdittavaksi jäi tämän idean 
toteuttaminen: kouluun hankittaisiin korjattava kelkka, tarvittaisiin myös ohjaajaksi 
aikuinen, joka ymmärtää korjaamisesta. 

• Koulun opettajaresurssit on saatu tarkoituksenmukaisiksi. Koulupäiviin on saatu lisää 
suunnitelmallisuutta, selkeyttä ja rauhallisuutta.  

•  Kuraattori käy koululla jatkossakin kerran kuukaudessa. 

 

 

Muistion asiat kirjasi Marja Yliriesto, erityisopettaja 


